

LOUIS GIRARDOT BRUT



A noble, elegant sparkling wine with persistent and very fine, tiny bubbles. The king of Bohemia Sekt sparkling wines. Crafted from the choicest vintage grapes cultivated in the sunny vineyards of the renowned Pálava wine region. The wine has a light green/gold colour and is flawlessly brilliant, featuring a light, fine aroma and balanced flavour with a subtle hint of ripe walnut. The cuvée is crafted from three varieties: Chardonnay, Pinot Blanc and Riesling. Produced using the traditional French method of fermentation and aging in the bottle. For over 24 months it is left to age on its lees, instilling it with a delicate and ripe character. The perfect wine for festive toasts with an air of rarity and nobility that lends itself to exceptional moments in life. The greatest honour this sparkling wine has enjoyed was when it was served to Her Majesty Queen Elizabeth II during her state visit to Prague.

Bottle size:
0.75 l

Sugar (g/l)	Alcohol (% ABV)	Acids (g/l)	Recommended serving temperature
7	13.0	7	4 – 6°C

SELECTED AWARDS:

Austria:

- AWC VIENNA 2019 – gold medal

Germany

- Berliner Wein Trophy 2019 – gold medal
- MundusVini 2019 – silver medal

United Kingdom

- IWC London 2019 – bronze medal

France

- Vinalies Internationales 2019 – gold medal



Product	Product No.	Volume	Units per Case	Cases per Pallet	EAN code of Bottle	EAN code of Packaging
LOUIS GIRARDOT BRUT	5105800	0.75 L	6	36	8594000940487	8594000941491

LOUIS GIRARDOT BRUT – fiche technique

Un vin mousseux noble et élégant avec des bulles très fines et persistantes. Le roi des vins mousseux Bohemia Sekt. Élaboré à partir des meilleurs raisins millésimés cultivés dans les vignobles ensoleillés de la célèbre région viticole de Pálava. Le vin présente une couleur vert clair/doré et est d'une brillance impeccable, offrant un arôme léger et raffiné ainsi qu'une saveur équilibrée avec une subtile note de noix mûre. La cuvée est composée de trois cépages : Chardonnay, Pinot Blanc et Riesling. Produit selon la méthode traditionnelle française de fermentation et de vieillissement en bouteille. Il est vieilli pendant plus de 24 mois sur lies, ce qui lui confère un caractère délicat et mûr. Le vin parfait pour des toasts festifs, avec une rareté et une noblesse qui se prêtent aux moments exceptionnels de la vie. Le plus grand honneur que ce vin mousseux ait reçu fut d'être servi à Sa Majesté la Reine Elizabeth II lors de sa visite d'État à Prague.

Sucre (g/l) | Alcool (% vol) | Acides (g/l) | Température de service recommandée
7 g/l | 13,0 % | 7 g/l | 4 – 6°C

DISTINCTIONS SÉLECTIONNÉES :

Autriche :

- AWC VIENNE 2019 – Médaille d'or

Allemagne :

- Berliner Wein Trophy 2019 – Médaille d'or
- MundusVini 2019 – Médaille d'argent

Royaume-Uni :

- IWC Londres 2019 – Médaille de bronze

France :

- Vinalies Internationales 2019 – Médaille d'or

